
Geachte (duo-) raadsleden, 

 

Tijdens de behandeling van het voorstel over het Oevertje Nijeveen is door het CDA een vraag 
gesteld over asbest. Onderstaand de beantwoording: 
 

Het klopt dat er asbest is geconstateerd in een sloot aan de achterzijde van de Burgemeester van 
Veenlaan 11 te Nijeveen. 
Uit onderzoek blijkt dat het grotendeels om een ongevaarlijke variant gaat, maar er is op één locatie 
ook een variant gevonden die gesaneerd moet worden. 
De situatie is stabiel en er is geen direct gevaar voor de omgeving omdat deze dieper in de grond 
aanwezig is. 
Op dit moment worden offertes opgevraagd om de aangetroffen asbest te saneren.  
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